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Medlemsavgifter 
Efter att i flera år redovisat ett minus-

resultat så valde styrelsen att för 

innevarande verksamhetsår lägga en 

budget i stort sett i balans, vilken också 

godkändes av stämman. Det vill säga att 

våra inkomster för innevarande år är i 

stort sett i balans med våra utgifter. För 

att åstadkomma detta så sänktes bland 

annat avsättningen till underhålls- och 

förnyelsefonden till 60 000 kr. Vid 

senaste årsstämman framkom från flera 

håll önskemål att avsättningar till fonden 

bör göras med 100 000 kr per år. För att 

åstadkomma detta så har styrelsen 

beslutat att från och med 31 december 

2018 höja kvartalsavgiften med 200 kr, 

dvs från 3 600 kr till 3 800 kr. 

 

Byte av villacentral 
Sjutton husägare i vårt område har under 

året bytt sin villacentral till den typ som 

Mälarenergi i framtiden kan 

direktansluta till sitt fjärrvärmenät. 

 

Under hösten har Assemblin 

kontrollerat, justerat och trimmat in de 

nya installationerna. Samtliga husägare 

är nu nöjda med sin nya villacentral. 

 

Styrelsen kommer under april nästa år 

att informera, de husägare som nu ej 

bytt, om möjligheten till köp och byte av 

villacentralen under hösten 2019. 

 

 

 

 

 

Ny sand södra lekplatsen 

I arbetet med att förbättra säkerheten på 

våra lekplatser ingår att byta den 

”hårda” sanden mot en mjukare variant. 

Snart kommer den nya sanden som 

behöver flyttas ett tiotal meter till sin 

rätta plats. Säg till Ulf Lundberg om du 

vill hjälpa till med detta.   

 

Säkerhet kring elbilsladdning 

Säg till någon i styrelsen om du har 

planer på att skaffa en elbil (eller 

hybrid). Det är förenat med brandrisk 

att ladda elbilar så man kan inte ta för 

givet att det kommer att fungera med 

våra befintliga elsystem. Styrelsen 

håller på att undersöka om, och i sådant 

fall hur, man skulle kunna lösa detta. 
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